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Abstract (en)
In the setting of the yarn cleaners for the fineness check, the number of false alarms permissible for a given yarn length, that is to say the
permissible alarm frequency, is fixed. During the cleaning process, the measured values (GF) for the fineness are recorded continuously and
their distribution is determined. From this distribution of the measured values and from the predetermined permissible alarm frequency, the
response limits (GO, GU) are fixed independently by means of statistical regularities. <??>The yarn cleaners can thus be given an optimum setting
automatically by reference to the actual production conditions, and there can be no confusion between yarns differing in fineness only slightly.
<IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Einstellung der Garnreiniger für die Feinheitskontrolle wird die Anzahl der für eine gegebene Garnlänge zulässigen Fehlalarme, also
die zulässige Alarmhäufigkeit festgelegt. Während des Reinigungsprozesses werden die Messwerte (GF) der Feinheit laufend registriert und
es wird ihre Verteilung bestimmt. Aus dieser Verteilung der Messwerte und aus der vorgegebenen zulässigen Alarmhäufigkeit werden anhand
statistischer Gesetzmässigkeiten die Ansprechgrenzen (GO, GU) selbständig festgelegt. Dadurch können die Garnreiniger anhand der tatsächlichen
Produktionsgegebenheiten automatisch optimal eingestellt werden, und es kann zu keinen Verwechslungen von sich in ihrer Feinheit nur wenig
unterscheidenden Garnen kommen.
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